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BR.0002.8.2014 
 

Protokół Nr XLIX/2014 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 21 sierpnia 2014 r. 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 16.00, a zakończono o godzinie 19.15. Z ustawowego składu Rady 
Gminy Czerwonak, liczącego 21 radnych, w obradach wzięło udział 17 radnych (nieobecny 
usprawiedliwiony – radny Marek Pietrzyński; nieobecni nieusprawiedliwieni – radna Anna Kudzia, 
radny Przemysław Maćkowiak, Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk); lista obecności stanowi 
załącznik nr 1; oraz Wójt, Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk, Radca Prawny, Skarbnik, Dyrektor 
Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych Jerzy Roch Kowalski, Kierownik Wydziału 
Urbanistyki i Gospodarki Gruntami Jolanta Dudek-Szymańska, Zastępca Kierownika Wydziału 
Urbanistyki i Gospodarki Gruntami Kinga Weron, właścicielka przedszkola „Bańka Mydlana” w 
Czerwonaku Pani Anna Melewska, Pan Jacek Melewski, sołtysi, Przewodniczący Zarządów Osiedli i 
przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XLVIII sesji. 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwonak. 
6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz 

Powiatu Poznańskiego. 
7. Uchwała w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czerwonak oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 
Bolechówko-Potasze. 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 
zabudowy letniskowej we wsi Potasze. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „w zakresie 
przebiegu drogi wojewódzkiej nr 196 w rejonie wsi Bolechowo-Szlachęcin”. 

11. Uchwała w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Czerwonak. 

12. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Czerwonaku do prowadzenia postępowań w sprawie świadczenia pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Czerwonak. 

13. Uchwała w sprawie APELU do Parlamentu i Rządu Rzeczypospolitej Polskiej o pilne podjęcie 
działań służących obronie gwarantowanej konstytucyjnie klauzuli sumienia, pełnej ochrony 
prawnej autonomii i integralności moralnej służby medycznej opartej na chrześcijańskim 
systemie wartości, zachowania zasad suwerenności i prawa do odmowy wykonania 
świadczeń zdrowotnych, których podjęcie jest niezgodne z sumieniem lekarzy, pielęgniarek i 
położnych. 
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14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Augusta Cieszkowskiego w Kicinie. 

15. Sprawozdanie z kompleksowej kontroli, zleconej przez Radę Gminy na XLIV sesji w dniu 20 
marca 2014, w sprawie gospodarowania środkami z Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych w szkołach podstawowych i gimnazjach oraz innych placówkach oświatowych na 
terenie Gminy Czerwonak pod kątem przestrzegania zasad ich naliczania i wydatkowania. 

16. Informacja na temat złożonej interpelacji i udzielonej odpowiedzi. 
17. Informacja o zgłoszonych roszczeniach. 
18. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 

sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
19. Wolne głosy i wnioski. 
20. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak i Wójt Mariusz Poznański pogratulowali radnej, 
sołtys sołectwa Bolechowo-Osiedle Beacie Grysce uzyskania tytułu Supersołtysa Wielkopolski 
2014. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Radny Jacek Sommerfeld poinformował, że sprawa, która miała zostać zgłoszona do 
porządku obrad, po konsultacji z Biurem Rady, zostanie zgłoszona w punkcie „Wolne głosy i 
wnioski”. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że w dniu sesji wpłynęła 
odpowiedź na drugą interpelację złożoną przez radną Wiesławę Fedder. W związku z tym 
Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie liczby mnogiej w pkt. 16, tj. „Informacja na 
temat złożonych interpelacji i udzielonych odpowiedzi.”. 
 Radna Wiesława Fedder zgłosiła wniosek przeciwny, ponieważ nie zdążyła zapoznać się z 
treścią odpowiedzi na interpelację. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek dot. zmiany porządku 
obrad. W głosowaniu wzięło udział 16 radnych z 16 obecnych na sali. Porządek obrad został 
przyjęty 10 głosami przy 3 przeciw i 3 wstrzymujących się. Porządek obrad został zmieniony. 
 
 
Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XLVIII sesji. 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 r. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwonak. 
6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz 

Powiatu Poznańskiego. 
7. Uchwała w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Czerwonak oraz miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 
Bolechówko-Potasze. 
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9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 
zabudowy letniskowej we wsi Potasze. 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „w zakresie 
przebiegu drogi wojewódzkiej nr 196 w rejonie wsi Bolechowo-Szlachęcin”. 

11. Uchwała w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 
uczniów zamieszkałych na terenie gminy Czerwonak. 

12. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Czerwonaku do prowadzenia postępowań w sprawie świadczenia pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Czerwonak. 

13. Uchwała w sprawie APELU do Parlamentu i Rządu Rzeczypospolitej Polskiej o pilne podjęcie 
działań służących obronie gwarantowanej konstytucyjnie klauzuli sumienia, pełnej ochrony 
prawnej autonomii i integralności moralnej służby medycznej opartej na chrześcijańskim 
systemie wartości, zachowania zasad suwerenności i prawa do odmowy wykonania 
świadczeń zdrowotnych, których podjęcie jest niezgodne z sumieniem lekarzy, pielęgniarek i 
położnych. 

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Augusta Cieszkowskiego w Kicinie. 

15. Sprawozdanie z kompleksowej kontroli, zleconej przez Radę Gminy na XLIV sesji w dniu 20 
marca 2014, w sprawie gospodarowania środkami z Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych w szkołach podstawowych i gimnazjach oraz innych placówkach oświatowych na 
terenie Gminy Czerwonak pod kątem przestrzegania zasad ich naliczania i wydatkowania. 

16. Informacja na temat złożonych interpelacji i udzielonych odpowiedzi. 
17. Informacja o zgłoszonych roszczeniach. 
18. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 

sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
19. Wolne głosy i wnioski. 
20. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.3. Informacja o przyjęciu protokołu XLVIII sesji. 
 Nie zgłoszono uwag do protokołu. Przewodniczący Rady podpisał protokół. 
 
Ad.4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 r. 
 Wójt Mariusz Poznański zgłosił autopoprawkę związaną z wprowadzeniem do budżetu 
kwoty 312 068,00 zł z przeznaczeniem na zapewnienie miejsc dla dzieci w przedszkolu 
publicznym w Czerwonaku. 
 Następnie Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Radna Wiesława Fedder zgłosiła wniosek formalny o wykreślenie autopoprawki z projektu 
w/w uchwały. Zdaniem radnej „wprowadzenie autopoprawki do budżetu gminy dot. dotacji dla 
przedszkola, którego właścicielką jest Pani Anna Melewska, jest nieuczciwe i niezgodne z 
prawem”. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak podkreślił, że w tej chwili najważniejsze jest to, 
aby od września jak najwięcej dzieci mogło uczęszczać do przedszkoli. Poinformował, że Klub 
Radnych Lepsza Gmina złożył wniosek do Wójta o ogłoszenie konkursu dla przedszkoli 
prywatnych, aby mogły przejść na system przedszkoli publicznych. 
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W dyskusji głos zabrali: Dyrektor SAPO Jerzy Roch Kowalski; Przewodniczący Rady Marcin 
Wojtkowiak; Wójt Mariusz Poznański; radna Wiesława Fedder; właścicielka przedszkola „Bańka 
Mydlana” w Czerwonaku Pani Anna Melewska; radny Wojciech Skrzekut; Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski; Wiceprzewodnicząca Rady, 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych; 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera; radca prawny Ewa Gąsiorek. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek radnej 
Wiesławy Fedder w sprawie wykreślenia autopoprawki z projektu w/w uchwały. Za wnioskiem 
głosowało 4 radnych przy 13 przeciw. Wniosek nie został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały 
wraz ze zgłoszoną autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. 
Uchwała została przyjęta 12 głosami, przy 4 przeciw i 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czerwonak. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad.6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz 
Powiatu Poznańskiego. 
 Wójt Mariusz Poznański dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Czerwonak oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 
Bolechówko-Potasze. 
Ad.9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy 
letniskowej we wsi Potasze. 
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Ad.10. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „w zakresie 
przebiegu drogi wojewódzkiej nr 196 w rejonie wsi Bolechowo-Szlachęcin”. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk dokonał uzasadnienia projektów w/w uchwał. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekty w/w uchwał. Jedyną wątpliwością był 
brak załączników graficznych, ale komisja uzyskała informację, że Wojewoda nie będzie 
kwestionował w/w uchwał z powodu braku załączników graficznych. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Bolechówko-Potasze. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów zabudowy letniskowej we wsi 
Potasze. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę Rady Gminy Czerwonak w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „w zakresie przebiegu drogi wojewódzkiej 
nr 196 w rejonie wsi Bolechowo-Szlachęcin”. W głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 
obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.11. Uchwała w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 
dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Czerwonak. 
 Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Małgorzata Brzezińska-Karzek dokonała 
uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i 
Zdrowia Renata Walerych poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt w/w 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Czerwonaku do prowadzenia postępowań w sprawie świadczenia pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Czerwonak. 
 Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Małgorzata Brzezińska-Karzek dokonała 
uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
 Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i 
Zdrowia Renata Walerych powiedziała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.13. Uchwała w sprawie APELU do Parlamentu i Rządu Rzeczypospolitej Polskiej o pilne 
podjęcie działań służących obronie gwarantowanej konstytucyjnie klauzuli sumienia, pełnej 
ochrony prawnej autonomii i integralności moralnej służby medycznej opartej na chrześcijańskim 
systemie wartości, zachowania zasad suwerenności i prawa do odmowy wykonania świadczeń 
zdrowotnych, których podjęcie jest niezgodne z sumieniem lekarzy, pielęgniarek i położnych. 
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 Radny Jacek Sommerfeld, w imieniu radnego Marka Pietrzyńskiego, odczytał projekt w/w 
uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Za przyjęciem uchwały głosowało 4 
radnych, przy 11 przeciw i 2 wstrzymujących się. Uchwała nie została przyjęta. 
 
Ad.14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej im. 
Augusta Cieszkowskiego w Kicinie. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski dokonał uzasadnienia projektu 
w/w uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała, że 
komisja zapoznała się z treścią skargi i popiera stanowisko Komisji Rewizyjnej. 
 W dyskusji głos zabrali: radna Wiesława Fedder, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Robert Maciejewski, radny Leszek Lesiczka, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa 
Banaszak. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.15. Sprawozdanie z kompleksowej kontroli, zleconej przez Radę Gminy na XLIV sesji w dniu 20 
marca 2014, w sprawie gospodarowania środkami z Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych w szkołach podstawowych i gimnazjach oraz innych placówkach oświatowych na 
terenie Gminy Czerwonak pod kątem przestrzegania zasad ich naliczania i wydatkowania. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski przedstawił wnioski, które zostały 
zawarte w protokole nr 3/14 z kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 31 lipca 2014 r. 

W dyskusji głos zabrała: Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak. 
 Protokół nr 3/14 z kontroli Komisji Rewizyjnej z dnia 31 lipca 2014 r. w sprawie 
kompleksowej kontroli gospodarowania środkami z Zakładowego Funduszu Świadczeń 
Socjalnych w szkołach podstawowych i gimnazjach oraz innych placówkach oświatowych na 
terenie Gminy Czerwonak pod kątem przestrzegania zasad ich naliczania i wydatkowania stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad.16. Informacja na temat złożonych interpelacji i udzielonych odpowiedzi. 
 Radna Wiesława Fedder poinformowała, że na chwilę obecną nie ustosunkuje się do 
odpowiedzi na interpelację. W tej sprawie skonsultuje się z prawnikiem. 

Interpelacje wraz z odpowiedziami stanowią załącznik nr 13 i załącznik nr 14. 
 
Ad.17. Informacja o zgłoszonych roszczeniach. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk odczytał informację o zgłoszonych roszczeniach. 
 Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad.18. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

Nie zgłoszono żadnych pytań. 
Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 
Ad.19. Wolne głosy i wnioski. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że ostatnia sesja odbędzie się w 
dniu 6 listopada 2014 r. Zwrócił się z prośbą o zgłaszanie ewentualnych uwag do 
zaproponowanego terminu. 
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 Radna Wiesława Fedder ponowiła pytanie dot. złego oznakowania części pieszej i części 
rowerowej przy przedłużeniu ul. Piłsudskiego w Koziegłowach (przy jezdni powinna zostać 
oznaczona część rowerowa). 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk powiedział, że sprawa oznakowania przedłużenia ul. 
Piłsudskiego zostanie przekazana Zastępcy Wójta Eugeniuszowi Chałupniczakowi. 
 Radny Jacek Sommerfeld: 
- w imieniu Komisji Rewizyjnej, zgłosił wniosek o przeprowadzenie kontroli umożliwiającej 
sprawdzenie stanu wykonania umowy czyli otrzymanej dotacji z Urzędu Gminy za 2012 r. i 2013 r. 
przez jedno ze stowarzyszeń głównie pod kątem zatrudniania trenerów, którzy nie otrzymali PIT-
ów za 2012 i 2013 r.; 
- zapytał kto planuje inwestycję przy zbiegu ul. Piłsudskiego i ul. Topolowej w Koziegłowach; 
- zapytał czy gmina, wchodząc w układ komunikacyjny, ma zabezpieczone autobusy w 
wymaganym zakresie. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak, odnosząc się do wniosku złożonego w imieniu 
Komisji Rewizyjnej przez radnego Jacka Sommerfelda, poinformował, że z informacji, które 
posiada nie został zapłacony podatek i nie przygotowano deklaracji z tytułu zatrudnienia 
trenerów. Zgodnie z przepisami jest możliwość zapłacenia podatku w późniejszym terminie. 
Powiedział, że rozmawiał z prezesem stowarzyszenia, który przyznał, że podatek nie został 
zapłacony z powodu wprowadzenia w błąd przez biuro księgowe. Prezes klubu zadeklarował, że 
zapłaci podatek wraz z odsetkami i przedstawi stosowne potwierdzenie. Z uwagi na to, że prezes 
klubu przebywa na urlopie potwierdzenie nie zostało przedłożone. Przewodniczący Rady 
poinformował, że Urząd Gminy przeprowadził kontrolę dot. 2013 r.; na wniosek 
Przewodniczącego Rady protokół został udostępniony. 

Radny Andrzej Moczulski, odnosząc się do planowanych zmian w układzie 
komunikacyjnym, obawia się, że jeśli autobus będzie jeździł z Murowanej Gośliny przez Promnice, 
nie będzie miejsca dla mieszkańców gminy Czerwonak. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk: 
- kontrola – poprosił o doprecyzowanie zakresu kontroli. Poinformował, że PSS „Junior musi 
zwrócić kwotę 8 tys. zł za źle wykorzystaną dotację za 2013 r. Wpłynęło pismo o rozłożenie tej 
kwoty na raty; decyzja w tej sprawie nie została jeszcze podjęta; 
- komunikacja – we wrześniu lub w październiku będą musiały zostać podjęte uchwały o 
przekazaniu całego zadania komunikacyjnego Miastu Poznań. Zastępca Wójta poinformował, że 
liczba kursów na linii, która obsługuje Murowaną Goślinę i Czerwonak, nie zmieni się z wyjątkiem 
dwóch około południa, a liczba miejsc znacznie się zwiększy; 
- inwestycja przy zbiegu ul. Piłsudskiego i ul. Topolowej w Koziegłowach – na początku roku 
została wydana decyzja o warunkach zabudowy dla pawilonu handlowego z parkingami; w chwili 
obecnej trwa uzgadnianie wjazdu; wniosek został złożony przez inwestora prywatnego. 
 Radny Jacek Sommerfeld: 
- zapytał z jakich środków zostaną zakupione autobusy; 
- doprecyzował zakres kontroli – kontrola doraźna Piłkarskiego Stowarzyszenia Sportowego 
„Junior” Koziegłowy pod kątem wniosków oraz sprawozdań z dotacji otrzymanych na szkolenie 
dzieci i młodzieży za rok 2012 i 2013. 
 Wójt Mariusz Poznański: 
- wyjaśnił, że spółka Transkom będzie mogła zakupić autobusy ze środków własnych lub 
skorzystać z leasingu; 
- zaproponował zwrócenie się do Starosty Powiatowego o przeprowadzenie kontroli w 
stowarzyszeniu. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie wniosek radnego Jacka 
Sommerfelda – przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną kontroli doraźnej Piłkarskiego 
Stowarzyszenia Sportowego „Junior” Koziegłowy pod kątem wniosków oraz sprawozdań z dotacji 
otrzymanych na szkolenie dzieci i młodzieży w 2012 r. i 2013 r. W głosowaniu wzięło udział 17 
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radnych z 17 obecnych na sali. Za wnioskiem głosowało 8 radnych, przy 4 przeciw i 5 
wstrzymujących się. Wniosek został przyjęty. 
 Sołtys sołectwa Bolechowo Marek Smykowski: 
- zapytał o sprawę parku w Bolechowie, 
- w imieniu mieszkańców poinformował, że dzięki powołaniu Gminnego Przedsiębiorstwa 
Wodociągowego sytuacja z wodą uległa poprawie (nie było ani jednego dnia bez wody, 
zainstalowano nowe hydranty, awarie są usuwane w krótkim czasie). 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poinformował, że również otrzymuje pozytywne 
opinie od sołtysów dot. działania Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągowego. 
 Wójt Mariusz Poznański poinformował, że rozmowy dot. kupna parku w Bolechowie 
zbliżają się do końca. Park będzie kupiony z uwagi na to, że będzie dostępny dla mieszkańców. W 
ciągu miesiąca transakcja powinna zostać zawarta. 
 
Ad.20. Zamknięcie sesji. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XLIX sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Izabela Lesiecka 
Monika Grzebielucha-Andrusieczko 


